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越是切近 越是遥远
文 / 王敏

“世界上存在着事物本身，和除它之外的另一个东西，那就是反射光线，它和事物有一定的

对应，所以有两个由因果关系从外面把它们联系起来的个体。”

                                                                            —梅洛·庞蒂 《眼与心》

  

不确定的情感和确定的呈现方式，组成了我们所看到的世界模本，所以首先，你不需要有负担，

认为必须看懂一副摄影或一段影像，或者说，试图强行理解一件作品有多幼稚。

艺术家的观察、理解或占有，它可以是封闭的、微观的、幻觉的，这种极简有力的记录方式，

所传达出的日常使人感到陌生，放置在观念影像的语境中释义时，是视觉相互嵌套的错觉状

态。这些作品并是作为表述的形式结果，而是作为一种介入的开始，因为有“介入”才有切近

或遥远，有了对“距离”的干预，才有了视觉意识，这也是现实和想象之间所能勾勒出的模糊

凝视，梅洛庞蒂在《眼与心》中写道：视觉是一种有条件制约的思维，她产生于“偶然”在身

体里发生的一件事，身体“促使”它去想。这种带有隐性的意图，是情感的相度，也是意义的

建基，或者说是创作者与观众之间因为介质所产生的“狂热”。

现实就是我们聚集起来的过渡性结果，从视觉经验的角度，我们更喜欢从虚构的东西中来理

解世界，这种虚构反而会导致可靠的产生。 这也让我们感受到，越是较“真”反而越不知“真”

为何物，越是切近问题越是遥远的问题，也是影像作品的展示价值和使用价值之间缓和的批

判性所在。

影像的精髓，应该回到原始人听见节奏手舞足蹈的通感状态，在这种状态里谁也不需要标榜

知识水平，你只需要用本能让视觉进入图像的场域和信息叠层的情境中去感受。

一首电子音乐表现什么，如果听没有什么节奏感的电子乐也能够有种沉浸感，那么就算是理

解电子乐的精髓了，至于它讲的到底是什么，有的时候连作曲者自己都没有一个准确的定义。

“There is a thing in the world, and another thing besides it ,  that is ref lected l ight ,  i t  has a certain 

correspondence with th ings,  so there are two indiv iduals who are connected from the outs ide by 

causal i ty .”

                                                                                  — Merleau Ponti 《Eye and Heart》

The images we can see in  the wor ld  are  combinat ions of  undef ined fee l ings and def in i te  ways 

of presentat ion. So f i rst of a l l ,  you don’t need to burden yourself  with the preconcept ion that ,  a 

photograph or a v ideo must be understood. In other words, how naïve i t  is to force oneself to f igure 

out the meanings of a work.   

The record method of art ists—their  observat ion,  interpretat ion or possession—is enclosed, micro 

and i l l usory ,  to  the degree that  i t  becomes min ima l i s t ic  and powerfu l .  The da i l y  l i fe  i t  dep ic ts 

appears strange in the eyes of audience, and such a state can be described as an i l lusion created 

by  the  nested v i sons ,  when put  in  the  contex t  of  conceptua l  images .  I  don ’ t  take these works 

as  fo rma l  resu l t s  of  cer ta in  express ions .  I ns tead ,  I  see them as  the  beg inn ing of  in te rvent ion . 

Intervent ion gives l i fe to distance, or the sense of closeness or remoteness, and the intervent ion in 

distance gives l i fe to the sense of space. Intervent ion means, one can always gaze at somewhere 

between the rea l i ty  and the imaginat ion.  The obscur i ty  l ike th is is  impl ic i t l y  intent iona l ,  i t  is  the 

mal leabi l i ty of emotion, the base of meaning-generat ion, or the mutual respect r is ing between the 

creator and the audience because of the medium. 

Real i ty is the transit ional result  aggregated by us. Our v isual  exper ience suggests that we prefer 

to understand the wor ld in f igments ,  which can in turn br ing re l iab i l i ty .  This makes us fee l  that , 

the more we want to see it as “what i t  is” ,  the more we get confused, or the closer we are to the 

quest ion, the farther away we are from it .  In such a contradict ion there l ies the moderate cr it ic ism 

for the display value and use value of a v ideo work. 

We must have a l ready caught the essence of a v ideo when we react intu i t ive ly  l ike the pr imit ive 

people who danced immediately on hear ing rhythms. In such a synesthet ic state, no one needs to 

advert ise his know-how, what in need is only the intuit ion that can r ide sight into the f ie ld of an 

image and the situat ion of information layers.     

What a piece of electronic music wants to convey? If a l istener can get a sense of immersion out of 

a rhythmless electronic piece, he must have already caught the essence of the music. As for what i t  

wanted to tel l ,  sometimes even the composer himself can’t te l l  def in ite ly .   

BLURS

by Loar Wang  

前言｜ PREFACE



布克哈德·冯·哈德

BURKHARD VON HARDER



布 克 哈 德· 冯· 哈 德， 德 国 电 影 人、 摄 影 家、 艺 术 家。1977-1978 年 在 纽 约 大 学 跟

随 Haig Manoogian 教授学习研究电影，1982-1983 年在德国伍珀塔尔柏吉斯彻大学跟随 Wil ly 

Fleckhaus(1925-1983) 教授学习视觉传播研究，并在汉堡大学研读哲学。8 岁时便对摄影产生强

烈兴趣，毕生用镜头表达人类最深刻情感的艺术家；不惧社会议题设置的禁忌，颇具勇气地从自身

的纳粹家庭出发，重现了德国人急于扫进历史地毯的二战史；更以艺术家的纯粹人文理念关照了战

后德国人的集体心理意识以及精神状态，紧扣当下议题的难民问题亦被统摄进入创作体系。以摄影

作为自己的工具一生探索，曾对东方精神感兴趣。 

艺术家简介｜ ARTIST PROFILE

Burkhard von Harder 1954,  Is le of  Syl t /Germany,  Discovers photography as tool  for  h imsel f  at  the 

age of  8.  Ear ly interest in Eastern Spir i tual i ty.  F i lmstudies at  NYU (Prof.  Haig Manoogian) /  Visual  

Communicat ion studies at Bergische Universi taet Wuppertal  ( last c lass of Prof.  Wi l ly Fleckhaus) and 

one semester of  Logic at the Phi losophy Faculty of  Hamburg Universi ty.  



人体｜致敬 系列 

向常玉致敬 - 2 ｜ HOMAGE TO SANYU - TWO

80×60cm

收藏级艺术微喷 ｜ Paper 

2021 ｜ Ed.10 ＋ 2AP

€ 5000

向常玉致敬 - 1 ｜ HOMAGE TO SANYU - ONE

80×60cm

收藏级艺术微喷 ｜ Paper 

2021 ｜ Ed.10 ＋ 2AP

€ 5000

NUDES ｜ HOMAGE TO SERIES 



炼狱山三联画 系列
CORONA TRIPTYCH SERIES 

炼狱火海｜ BURNING LAKE

145×108cm

收藏级艺术微喷 ｜ Printed on Metal 

2020 ｜ Ed.7 ＋ 2AP

€ 12000 

末日骑士｜ APOCALYPTIC RIDER 

145×108cm

收藏级艺术微喷 ｜ Printed on Metal 

2020 ｜ Ed.7 ＋ 2AP

€ 12000 



炼狱山三联画 系列
CORONA TRIPTYCH SERIES 

登顶炼狱山 | ASCEND TO PURGATORY MOUNTAIN

145×108cm

收藏级艺术微喷 ｜ Printed on Metal 

2020 ｜ Ed.7 ＋ 2AP

€ 12000 



致敬 系列 
HOMAGE SERIES

向常玉致敬 - 3 ｜ HOMAGE TO SANYU -THREE

60×80cm

收藏级艺术微喷 ｜ Paper 

2021 ｜ Ed.10 ＋ 2AP

€ 5000 



奥林匹亚 | 'OLYMPIA' 

50×100cm

收藏级艺术微喷 ｜ Paper 

2021 ｜ Ed.10 ＋ 2AP

€ 5000 

致敬 系列 
HOMAGE SERIES



米格尔·索勒·罗伊格

MIGUEL SOLER-ROIG



米格尔·索勒·罗伊格， 1961 年出生于巴塞罗那 , 曾在巴塞尔设计学院学习，受到包

豪斯和新瑞士国际主义平面设计风格的影响。之后，取得罗德岛设计学院的艺术硕士学位。曾在纽

约生活和工作数年，回到西班牙后继续研习摄影，在马德里欧洲设计学院（IED）取得摄影硕士学位，

并完成多个国际摄影艺术工作坊的课程。

他的作品曾在以下杰出机构展出：普罗维登斯市罗得岛设计学院（RISD）美术馆、巴黎摄影展（Paris 

Photo）、纽约国际摄影艺术交易商协会（AIPAD）摄影展、特内里费艺术空间（TEA）、塞维利亚

瓦伦丁·德·马达里亚加基金会（Valent in de Madariaga Foundation）、雅典贝纳基博物馆（Benaki 

Museum）、马德里西班牙摄影节 (PhotoEspaña)、威尼斯军械库（Venice Arsenale）、伦敦摄

影节与伊比萨耶稣文化中心（Photo London and Cultural Center of Jesus, Ib iza）。

艺术家简介｜ ARTIST PROFILE

Miguel  Soler-Roig (Barcelona,  1961)，His educat ion has been inf luenced by the Bauhaus and the 

new Swiss typographic sty le.  He studied at the Basel  School of  Design. Subsequent ly completed a 

Masters in Fine Arts at  Rhode Is land School  of  Design in Providence. For several  years has been 

l iv ing and working in New York, and after his return to Spain he cont inued his studies in photography, 

complet ing a Master of  Art  in Photography at the European Inst i tute of Design in Madrid ( IED), and 

numerous internat ional  photography workshops. 

So m e  o f  th e  m o s t  p r o m i n e n t  s p a ce s  w h e r e  h e  h a s  s h o w n  h i s  w o r k  a r e :  R I SD  M u s e u m  o f  A r t ,  

P r o v i d e n c e ;  P a r i s  P h o t o ;  A I P A D ,  N e w  Y o r k ;  T E A  M u s e u m ,  T e n e r i f e ;  V a l e n t i n  d e  M a d a r i a g a 

Foundat ion, Sevi l le;  Benaki  Museum, Athens; PhotoEspaña fest ival ,  Madrid;  Venice Arsenale; Photo 

London and Cultural  Center of  Jesus, Ib iza. 



希望和你一起直到光的尽头 系列
WISH YOU WERE HERE... UNTIL THE END OF LIGHT SERIES 

来自面纱的微笑 | A SMILE FROM A VEIL?

96×144cm

艺术微喷 ｜ Photograph on Barita paper 

2017 ｜ 1/5 ＋ 2AP

€ 6200



渴望 系列
LONGINGS SERIES 

悲伤马戏团 | CIRCUS SADNESS

96×89cm

艺术微喷 ｜ Photograph on Barita paper 

2011 ｜ 1/5 ＋ 2AP

€ 3800

花之梦 | FLOWER DREAMS

96×128cm

艺术微喷 ｜ Photograph on Barita paper 

2008 ｜ 2/5 ＋ 2AP

€ 6200



摆脱痛苦 系列
STOP SUFFERING SERIES 

红栅栏 | RED FENCE

96×136cm

艺术微喷 ｜ Photograph on Barita paper 

2011 ｜ 1/5 ＋ 2AP

€ 6200



大志

DAZHI



大志， 1997 年出生，2018 年毕业于中央美术学院附中，中央美术学院在读，23 号楼艺术家社

区策划者、写作者与青年艺术家。她试图在策划与创作两个领域中不断调动自身角色，来打破艺术

系统内某一身份的固化认知。她的作品基于生活废料进行无叙事性的实验，通过对物质本身的探索

去讨论人的意义框架。她的个人项目更加强调在地性，旨在避免于表象里寻找避难所，将关注点置

于作品进行自我合理和自我批判的状态中。

艺术家简介｜ ARTIST PROFILE

DaZhi ,  She was born in 1997, studying at  the Centra l  Academy of  F ine Arts.  She is the curator of  

Bu i ld ing 23 Ar t is t  Communi ty ,  wr i ter  and young ar t is t .  She t r ies  to  exchange her  ro le  in  the two 

f ie lds of  p lanning and creat ion constant ly,  in  order to break the recogni t ion of  a certa in ident i ty  in 

the art  f ie ld.  Based on superf luous merchandise in l i fe，her works discusses the meaning frame of 

human through non-narrat ive experiments. Site-specif ic is the focus of her personal project,  which 

a ims to  avo id  seek ing she l ter  in  the presentat ion ism,  and concentrates on the  process of  se l f-

reasonableness and sel f-cr i t ic ism.



IMMUNOGLOBULIN E 系列

IMMUNOGLOBULIN E-14 

22×36cm

拍立得上综合材料 ｜ Mixed Media on Polaroid

2021 ｜ 独版 / Exclusive Edition

¥11000



IMMUNOGLOBULIN E 系列

IMMUNOGLOBULIN E-15 

11×18cm

拍立得上综合材料 ｜ Mixed Media on Polaroid

2021 ｜ 独版 / Exclusive Edition

¥5200

IMMUNOGLOBULIN E-13 

11×18cm

拍立得上综合材料 ｜ Mixed Media on Polaroid

2021 ｜ 独版 / Exclusive Edition

¥5200



IMMUNOGLOBULIN E-17 

11×9cm

拍立得上综合材料 ｜ Mixed Media on Polaroid

2021 ｜ 独版 / Exclusive Edition

¥3600

IMMUNOGLOBULIN E-16

11×9cm

拍立得上综合材料 ｜ Mixed Media on Polaroid

2021 ｜ 独版 / Exclusive Edition

¥3600

IMMUNOGLOBULIN E-18 

11×9cm

拍立得上综合材料 ｜ Mixed Media on Polaroid

2021 ｜ 独版 / Exclusive Edition

¥3600

IMMUNOGLOBULIN E-20  

11×9cm

拍立得上综合材料 ｜ Mixed Media on Polaroid

2021 ｜ 独版 / Exclusive Edition

¥3600

IMMUNOGLOBULIN E 系列



IMMUNOGLOBULIN E 系列

IMMUNOGLOBULIN E-21 

11×9cm

拍立得上综合材料 ｜ Mixed Media on Polaroid

2021 ｜ 独版 / Exclusive Edition

¥3600

IMMUNOGLOBULIN E-19 

11×9cm

拍立得上综合材料 ｜ Mixed Media on Polaroid

2021 ｜ 独版 / Exclusive Edition

¥3600



IMMUNOGLOBULIN E 系列

IMMUNOGLOBULIN E-23 

10×10cm

拍立得上综合材料 ｜ Mixed Media on Polaroid

2021 ｜ 独版 / Exclusive Edition

¥3600

IMMUNOGLOBULIN E-22 

10×10cm

拍立得上综合材料 ｜ Mixed Media on Polaroid

2021 ｜ 独版 / Exclusive Edition

¥3600



欢岛

JOY ISLAND



欢岛，来自于中国时尚界的摄影艺术家，曾就读于纽约时

装学院与伦敦艺术大学摄影专业，现生活工作于北京与上海。

做 为 作 品 曾 登 上 VOGUE 意 大 利 版 首 页 的 获 奖 艺 术 家， 她 关

注的话题十分辽阔，蔓延在当代艺术流行文化语境、消费主义

论、摄影史、私人史等后现代话题。将私摄影美学风格带入到

时 尚 摄 影 的 领 域 是 她 一 直 以 来 关 注 及 创 作 的 核 心， 她 动 用 了

人类社会学中的田野调查的方法论拍摄了超过百位 80-00 后

青年面孔，呈现出后波普风格时代肖像的语境。著名朋克教母

Vivienne Westwood，超模刘雯、雎晓雯、何穗，新生代演员

曾美惠孜、尹昉、李蔓瑄，音乐人吴莫愁、朱婧汐、田原、大

波浪乐队等都曾是她的拍摄对象。

欢岛于 2007 年及 2009 年入选平遥摄影大展个展项目，2013

年她的作品《浮世 Show》被 Vogue 意大利 PhotoVogue 频道

选中为“Pic of the Day”并登上首页， 2014 年作品《密集恐

惧症》入选美国《Photographer 's Forum》杂志第 34 届年度

摄影比赛的“2014 最佳作品”。她曾被《Vogue Me》、《中国

摄影》、《嘉人》、《Elledeco》、The Creators Project、

Amazing China，BIE 别的，WWD、谷雨影像、等媒体采访。

2019 年她独立出版了摄影书《给我一分钟》并在白场举办个展

《给我一分钟 2009-2019》。2020 年入围三影堂摄影奖以

及意大利帕多瓦摄影节，并获得北京时装周摄影大赛银奖及武

汉影像艺术博览会自出版入围奖。2021 年研修于中央美术学

院并创建老年时尚杂志艺术项目《VOGOLD》。除了长期拍摄

时 尚 杂 志， 欢 岛 也 与 Galer ies Lafayette、Nike、Kappa、

Huawei、Vivo、Benefit、Harmay 等国内外品牌保持了广泛

而深度的合作。

艺术家简介｜ ARTIST PROFILE

Joy Is land is  a  fash ion photographer .  She s tud ied photography 

at  the Univers i ty  of  the Arts London and the Fashion Inst i tute of 

Techno logy,  and now l i ves  and works  in  Be i j ing  and Shangha i .  

H e r  a r t w o r k  h a s  b e e n  f e a t u r e d  a s  c o v e r  i n  V o g u e  I t a l i a .  S h e 

h a s  d e v e l o p e d  a  w i d e  r a n g e  o f  i n t e r e s t s  i n  d i f f e r e n t  t o p i c s , 

a c r o s s  m u l t i p l e  a r e a s ,  s u c h  a s  c o n t e m p o r a r y  a r t  p o p  c u l t u r e , 

consumer ism,  h is tory  of  photography,  pr ivate h is tory,  and other 

p o s t - m o d e r n i s m  t o p i c s .  H e r  p r i v a t e  a n d  i n t i m a t e  a p p r o a c h  i n 

f a s h i o n  p h o t o g r a p h y  h a s  b e c o m e  h e r  l o n g - t e r m  c o r e  o f  a r t  

p r a c t i c e .  B y  a p p l y i n g  t h e  m e t h o d o l o g y  o f  f i e l d - r e s e a r c h ,  s h e 

has documented more than 100 young faces of  the 1980s-2000s 

g e n e r a t i o n ,  p r e s e n t i n g  a  c o l l e c t i v e  p o r t r a i t  w i t h  p o s t - p o p  a r t  

a e s t h e t i c s .  A m o n g s t  a l l  h e r  s u b j e c t s  a r e  i n c l u d i n g  V i v i e n n e 

Westwood,  L iu  Wen,  Ju X iaowen,  Zeng Meihu iz i ,  Y in  Fang,  Zhu 

Jingxi ,  Tian Yuan, THE BIG WAVE, Yider,  etc.   

In 2007 and 2009, Joy Is land was featured in the solo exhib i t ion 

project at  “Pingyao Internat ional  Photography Fest ival”. In 2013 

her work “UKIYO-E Show” was featured by Vogue I ta l ia as the 

“Pic of  the day” and presented on the cover.  In 2014, her work 

“Trypophobia” was chosen as a f inal ist  in the “Photographer 's 

Forum” Magazine 's  34th Annual  Photography Contest  and was 

i n c l u d e d  i n  t h e  b o o k  “ B e s t  o f  P h o t o g r a p h y  2 0 1 4 ” .  S h e  w a s 

in te rv iewed  by  “Vogue  Me”,  “Ch ina  Pho tography”,  “Mar ie 

C l a i r e ” ,  “ E l l e D e c o ” , “ T h e  C r e a t o r s  P r o j e c t ”  ,  “ A m a z i n g 

Ch ina”,  WWD,  e tc . .  In  2019 ,  she  independent l y  pub l i shed  her 

pho to  book  “Give  Me 1  M inu te”.  A t  the  same year ,  she  he ld 

h e r  s o l o  e x h i b i t i o n  “ G i v e  M e  1  M i n u t e  2 0 0 9 - 2 0 1 9 ”  i n  W h i t e 

F ie ld .  In  2020,  she was one of  the f ina l is ts  in  “Three Shadows 

P h o t o g r a p h y  A w a r d ”  a n d  “ P h o t o  O p e n  U p  I n t e r n a t i o n a l  

Photography Fest ival” in Padova, I ta ly.  She won the Si lver Pr ize 

i n  Be i j i ng  Fash ion  Week  Pho tography  Compet i t i on  (2020)  and 

Se l f-Pub l ish  F ina l is t  Award  in  Wuhan Photo  Ar t  Fa i r  (2020) .  In 

2021 ,  Joy  Is land  s tud ied  a t  CAFA and  es tab l i shed  her  fash ion 

magazine project “VOGOLD”.



给我一分钟 系列
GIVE ME 1 MINUTE SERIES 

Meng Lu，2016 春，北京 | MENGLU,SPRING,2016,BEIJING

80×54cm

收藏级艺术微喷 ｜ Archival Inkjet Print 

2016 ｜ 2/3 ｜ 3 ＋ 1AP

¥11000



给我一分钟 系列
GIVE ME 1 MINUTE SERIES 

Yudu，2014 秋，北京 | YUDU,SPRING,2014,BEIJING

54×80cm

收藏级艺术微喷 ｜ Archival Inkjet Print 

2014 ｜ 1/3 ｜ 3 ＋ 1AP

¥11000



时尚 系列
FASHION SERIE

TAOZI，2016，北京 | TAOZI,2016,BEIJING 

120×80cm

收藏级艺术微喷 ｜ Archival Inkjet Print 

2016 ｜ 1/3 ｜ 3 ＋ 1AP

¥15000

YIDER，2017 春，北京 | YIDER,2017,BEIJING 

120×80cm

收藏级艺术微喷 ｜ Archival Inkjet Print 

2017 ｜ 1/3 ｜ 3 ＋ 1AP

¥15000



雎安奇

JU ANQI



艺术家简介｜ ARTIST PROFILE

Ju Anqi,  born in Urumqi,  Xinj iang Province in 1975, is a high-prof i le f i lm director of  the Chinese new 

generat ion and meanwhi le a contemporary art ist,  one of the world's important authors of contemporary 

f i lms,  and a  rare  case among Ch inese conceptua l  ar t  c reators .  He rece ived f i lm educat ion in  the 

Director Department of  Bei j ing Fi lm Academy. His f i lm creat ion pract ice is extremely creat ive, showing 

the immortal  experimental  spir i t ,  the complexity of  the t imes, and incredible courage. His avant-garde 

and absurd video pract ice has provided bold precedents for other creators and he uses i t  to broaden 

the possibi l i t ies of art ist ic creat ion. He and other seven people such as Jia Zhangke, Wang Xiaoshuai,  

Lou Ye etc.  have been cal led by the media as "Seven Gent lemen of Independent Fi lms".  His creat ions 

involve experimental  images, narrat ive f i lms, paint ings and LED l ight box ser ies. 

Ju Anqi 's works have part ic ipated in more than 40 internat ional  f i lm exhibi t ions, and have also been 

exhib i ted in top internat ional  ar t  inst i tut ions such as the Pompidou Center  in  Par is,  the Museum of 

Modern Art  in New York, and the Guggenheim Museum in New York etc.  His debut work "There’s a 

Strong Wind in Bei j ing"  (1999) was selected for  the 50th Ber l in  Internat ional  F i lm Fest iva l  and f rom 

then on became a mi lestone for Chinese exper imental  f i lms; "Poet on a Business Tr ip" premiered at 

the 44th Rotterdam Internat ional  Fi lm Fest ival  and won the "Best Asian Fi lm Award",  and then won the 

other f ive internat ional  awards including the 16th Jeonju Internat ional  Fi lm Fest ival  in South Korea. 

雎安奇， 1975 年出生于新疆乌鲁木齐，他是备受瞩目的中国新一代电影导演和当代艺术家， 

是世界当代电影的重要作者之一，也是中国观念艺术创作者中的罕见个案。他在北京电影学院导演系

接受了电影教育，他的电影创作实践极具创造性，呈现着不朽的实验精神、时代的复杂性以及难以置

信的勇气。其先锋而荒诞的影像实践为其他的创作者提供了大胆先例，并以此拓宽艺术创作的可能性。

他和贾樟柯、王小帅、娄烨等七人被媒体称为“独立电影七君子”。他的创作涉及实验影像、叙事性的

电影，绘画和 LED 灯箱系列。

雎安奇的作品参加过超过 40 个国际影展，也曾于巴黎蓬皮杜中心、纽约现代艺术博物馆、纽约古根

海姆美术馆等国际顶级艺术机构展出。他的处女作《北京的风很大》（1999）入选第 50 届柏林国际

电影节，成为日后中国实验电影的里程碑之作；《诗人出差了》在第 44 届鹿特丹国际电影节首映并

荣获“最佳亚洲电影奖”，随后又获得第 16 届韩国全州国际电影节大奖等五个国际奖项。 



失恋隧道 | TUNNEL OF THE BROKENHEARTED

尺寸可变｜ Variable Size

12 通道彩色无声录像装置 ｜ Twelve-screen Color Video Installation Without Sound 

会议桌、椅子、监视器｜ Conference Table, Chair, Monitor

2021 ｜ 整版 / Full Edition：1/12 ｜片段 (1/12)Fragment：8 ＋ 2ap

整版 / Full Edition：¥300000

片段 (1/12)/ Fragment：¥25000



大字 | BIG CHARACTERS

34×60cm

摄影装置 ｜ Photo Installation 

艺术喷绘，亚克力｜ Art Spray Painting, Acrylic

2015 ｜ 8 ＋ 2ap

¥15000



刘韵菡 

LIU YUNHAN



刘韵菡， 1993 年出生于重庆，2017 年获得伦敦艺术大学纯艺术摄影学士学位，作品主要

涉及摄影、装置、基于对崇高、宇宙原初和个人感知的兴趣，她的作品通常通过重构自然，打破

日常感觉经验，来讨论崇高感的瞬间性。

艺术家简介｜ ARTIST PROFILE

L iu  Yunhan  was  born  i n  1993 ,Chongq in ,she  i s  a  v i sua l  a r t i s t  work ing  w i th  pho tography  and 

instal lat ion.Liu is complet ing he BA degree in photography at the Universi ty of  the Arts London in 

2017 Her pract ices are based on the interests in Subl ime, cosmic or ig in and  personal percept ion 

By reconstruct ing nature and col lapsing the dai ly perceptual  experience ,  Lui’s work explores the 

instantaneity of  subl ime.



椭球里的光 | THE LIGHT IN THE ELLIPSOID

130×88cm

收藏级打印 铝板装裱 ｜ Collection Levelprint Aluminummounting

2018 ｜ 8 ＋ 1ap

¥21000

降临 | ARRIVAL #1 

100×100cm

收藏级打印 铝板装裱 ｜ Collection Levelprint Aluminummounting

2018 ｜ 8 ＋ 1ap

¥19000



此刻 | NOW 2018 

50×50×25cm

灯片 LED 灯 不锈钢 亚克力 ｜ Backlitprint、LED Light、Stainless Steel、Acrylic

2018 ｜ 8 ＋ 1ap

¥23000



任泠霏

REN LINGFEI



任泠霏，艺术家和策展人。本科毕业于南京东南大学美术学系，研究生毕业于纽约视觉艺术学

院纯艺硕士摄影、摄像及相关媒介专业，和美国乔治梅森大学艺术管理专业。其通过对图像和影像的

创作，从自身经验出发，探讨身份、家庭、社会、城市生活对人的心理状态的影响。作品在国际上展出，

包括三影堂，纽约国际摄影中心，纽约 La Mama La 画廊，芝加哥滤镜画廊，英国 Photo Fr inge，

平 遥 国 际 摄 影 节 等。 获 得 过 Photo Fr inge Danny Wi lson Awards 专 业 评 委 大 奖，Alice Beck-

Odette 创作基金，和多次 IPA 国际摄影奖荣誉奖。任泠霏曾在上海博物馆、史密森尼学会国家亚洲

艺术博物馆和赫希洪博物馆工作和实习。现工作于纽约 Fotografiska 博物馆，纽约摄影艺术杂志 

Musée 资深图片编辑，Wallpaper* 卷宗、WSJ. Magazine 摄影师，同时是一名独立策展人。

艺术家简介｜ ARTIST PROFILE

L ing fe i  Ren  i s  a  v i sua l  a r t i s t ,  cu ra to r  and  p roducer  cu r ren t l y  work ing  in  New York  C i t y ,  US.She 

received her MFA in Photography,  Video and Related Media at  the School  of  Visual  Arts,  New York 

City,  her BA in Fine Arts at Southeast Universi ty,  Nanj ing, and an MA in Arts Management at George 

Mason Univers i ty ,  Washington DC. Her  ar t  pract ices d iscuss the def in i t ion of  “home” and reveal  

urban people’s l i fe condit ions and the psychological  af fect  f rom frequent moves. She also explores 

ident i ty ,  media,  and the construct ion of  soc iety.  Her  works were exhib i ted internat ional ly ,  inc lud ing 

Three Shadows Photography Ar t  Center ,  X iamen,  In ternat iona l  Center  o f  Photography,  New York 

Ci ty ,  La Mama La Gal ler ia ,  New York Ci ty ,  F i l ter  Space,  Chicago,  Photo Fr inge,  Br ighton,  UK,  and 

Pingyao Internat ional  Photography Fest iva l ,  P ingyao. Awards inc luding Winner of  the Professionals '  

Choice, Danny Wi lson Awards, Photo Fr inge, Al ice Beck-Odette Scholarship, and Honorable Ment ion 

A w a r d s  o f  I n t e r n a t i o n a l  P h o t o g r a p h y  A w a r d s .  R e n  s t a r t e d  h e r  c a r e e r  w o r k i n g  a n d  i n t e r n i n g  a t 

Shanghai Museum, Smithsonian's Nat ional  Museum of Asian Art  and Hirshhorn Museum and Sculpture 

Garden. Now she works at Fotograf iska New York, is the Senior Photo Editor at Musée Magazine, a 

photographer for Wal lpaper* and WSJ. Magazine, and an independent curator and producer.  



城市困兽 系列
METROPOLITAN ZOO SERIE

愿 | WISH 

64.3×98cm

收藏级艺术微喷 ｜ Archival Inkjet Print 

2018 ｜ 1/5 ｜ 5 ＋ 2AP

¥15000

L&H  

80×80cm 

收藏级艺术微喷 ｜ Archival Inkjet Print

2018 ｜ 1/3 ｜ 3 ＋ 2AP

¥15000



未命名的梦 系列
UNTITLED DREAMS SERIES

δ-1

61×91cm 

收藏级艺术微喷 ｜ Archival Inkjet Print

2018 ｜ 1/5 ｜ 5 ＋ 2AP

¥15000



未命名的梦 系列
UNTITLED DREAMS SERIES

α-1

61×91cm

收藏级艺术微喷 ｜ Archival Inkjet Print 

2017 ｜ 1/5 ｜ 5 ＋ 2AP

¥15000



王屿星

WANG YUXING



王屿星， 1985 年出生于重庆，2007 年毕业于四川美术学院，现生活工作于北京。他关注自

然现象，自我意识，人与环境的关系，以及图像生产对于个人或集体审美的期造与精神世界的影响，

他相信视觉语言的力量，倾向于以图像作为媒介，对人的内心世界与外部世界的联结进行“有意识”与“无

意识”的创作，通过基于想象预设再造，与观察捕捉截取，来获得新的灵感。他的作品曾在三影堂摄

影艺术中心，798 艺术中心，George V 艺术中心等机构展出。他的作品《木未成舟》曾入围 2014

年第六届三影堂摄影奖。

艺术家简介｜ ARTIST PROFILE

Wang Yuxing was Born in Chongqing in 1985,was graduated from Sichuan Academy of Fine Arts in 

2007. At present,  he l ivesin Bei ing.As an art ist  who advocates the power of v isual  language,Wangis 

inc l ined to  d isp lay  the  connect ions  between peop le 's  inner  wor ld  and the  outs ide  wor ld  through 

i m a g e s  i n  a  “ c o n s c i o u s o r " u n c o n s c i o u s ” w a y .  H e  i s  i n s p i r e d  b y  i m a g i n a t i o n ,  p r e d i c t i o n  a n d 

reconstruct ion,as wel l  as observat ion,capture,and intercept ion. His works were exhibi ted at mult ip le 

places including Three Shadows Photography Art  Center798 Art  Centeand George V Art  Center.  His 

works "The night is burning”was selected for the 6th Three Shadows Photography Award in 2014.



新的灵感 系列
NEW INSPIRATION SERIES

彩虹 | RAINBOW 

45×60cm 

收藏级艺术微喷 ｜ Archival Inkjet Print  

2021 ｜ 1/2 ｜ 2 ＋ 1AP

¥9800

雪 | SNOW

45×60cm 

收藏级艺术微喷 ｜ Archival Inkjet Print  

2021 ｜ 1/2 ｜ 2 ＋ 1AP

¥9800



新的灵感 系列
NEW INSPIRATION SERIES

日落 | THE SETTING SUN 

45×60cm 

收藏级艺术微喷 ｜ Archival Inkjet Print  

2021 ｜ 1/2 ｜ 2 ＋ 1AP

¥9800

泳池 | THE SWIMMING POOL 

45×60cm 

收藏级艺术微喷 ｜ Archival Inkjet Print  

2021 ｜ 1/2 ｜ 2 ＋ 1AP

¥9800



艺术总监：王敏

馆长：康甲

学术支持：棉布 ( 徐沛力 )、柴中建

设计师：姜姜

出品机构：在 3 画廊

出品人：季晓枫

Art Director ：Loar Wang 

Director：Kang Jia

Academic Support：Mianbu（Xu Peili）、Chai Zhongjian 

Designer：Jiang Jiang  

Production：Being 3 Gallery  

Producer：Ji Xiaofeng



小程序商城 微信公众号



北京市朝阳区南皋路 129 号塑料三厂文化创意园内
Church space at Being 3 Gallery. No.3 Plastic Factory Cultural and Creactive Park, 129 Nangao Road, Chaoyang District, Beijing.

www.being3.com


